



ความเสี่ยง

### ການລົງທຶນມີຄວາມສ່ຽງ

ການເທຣດ Forex ກັບອຳນາດການຕໍ່ລອງທຶນກໍ່ບົວຂ້ອງກັບລະດັບຄວາມສ່ຽງແລະອາດຈະບໍ່ເຫມາະສົມກັບທ່ານຕົວ.

ທ່ານຕ້ອງລະມັດລະວັງໃນການປະເມີນເບື້ອງຫມາຍທາງດ້ານການເງິນຂອງທ່ານ,ປະສົບການແລະເຕັມໃຈທີ່ຈະສູ້ຄວາມສ່ຽງກ່ອນຕັດສິນໃຈການເທຣດໃນສະກຸງຕາຕ່າງປະເທດ,ກັບການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງຜະລິດຕະພັນແລະການບໍລິການ FBS.

ການຕະຫຼາດFBSຈຳກັດໄດ້ໃຫ້ແນະນຳທີ່ໄປທົ່ວໄປກ່ຽວກັບດ່ຽວນັບທຸລະກິດ, ຊື່ງບໍ່ຄວນຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາເປັນຄຳແນະນຳທີ່ຈະບັນລຸເບື້ອງຫມາຍທາງດ້ານການເງິນສ່ວນຕົວຂອງທ່ານ. ເນື້ອໃນຂອງເວັບໄຊນີ້ກ່ຽວກັບຄວາມຖືກຕ້ອງລາຄາເປັນຄຳແນະນຳສ່ວນບຸກຄົນ. ຄວນຈະມີສະເຫມີກັບຄວາມເປັນໄປໄດ້ຫຼືການສູນເສຍທັງຫມົດຂອງການລົງທຶນໃນເບື້ອງຕົ້ນ. ທ່ານຄວນລົງທຶນໃນການເທຣດ Forex, ພ້ອມແຕ່ໃຊ້ເຄື່ອງມືທີ່ທ່ານສາມາດບັນເທົາການສູນເສຍ, ໂດຍບໍ່ມີຜົນກະທົບຕໍ່ສະຫວັດດີການຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະຕ້ອງພິຈາລະນາຄວາມສ່ຽງທັງຫມົດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການເທຣດຕາມມາດຕິຖານນີ້.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີຄຳຖາມຫລືຂໍ້ສົງໄສ, FBS ແນະນຳໃຫ້ປຶກສາຫາລືການກັບທີ່ປຶກສາການລົງທຶນກ່ອນ.

### ຄວາມຄິດເຫັນຂອງຕະຫຼາດ FBS

ທຸກຄວາມຄິດເຫັນ,ຂ່າວສານ,ການຄົ້ນຄວ້າແລະການວິເຄາະການຕະຫຼາດ, ລາຄາຫຼືຂໍ້ມູນອື່ນໆທີ່ຢູ່ໃນເວັບໄຊແມ່ນແບບທົ່ວໄປແລະບໍ່ຄວນຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາເປັນຄຳແນະນຳທາງດ້ານການເງິນຫລືການລົງທຶນ. ຕະຫຼາດ FBS ຈຳກັດບໍ່ໄດ້ຮັບຜິດຊອບສໍາລັບການສູນເສຍແລະຄວາມເສຍຫາຍໃດໆ, ເຊິ່ງມີລວມຢູ່ແຕ່ບໍ່ເຄິ່ງຂັດ, ການສູນເສຍຜົນກໍ່ໄລ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນໂດຍກົງຫຼືໂດຍທາງອ້ອມ ຈາກການນໍາໃຊ້ຫຼືການລະເວັ້ນຂອງຂໍ້ມູນນີ້ໃນທາງອື່ນໆ.

### ຄວາມສ່ຽງຂອງການເທຣດໃນອິນເຕີເນັດ

ຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການນໍາໃຊ້ອິນເຕີເນັດ, ລວມທັງລະບົບການປະຕິບັດຈັດຕັ້ງການເທຣດ ແຕ່ບໍ່ມີຂີດຈຳກັດ, malfunction ຄວາມລົ້ມເຫຼວຂອງຊອບແວ, ແລະຄວາມລົ້ມເຫຼວດ້ານການສື່ສານ. FBS ບໍ່ໄດ້ຄວບຄຸມການເປີດສັນຍານພະລັງງານ, ຄຸນນະພາບການຮັບແລະສັນຍານສົ່ງທາງຊັບພະຍາກອນໃນອິນເຕີເນັດຫຼືເຄື່ອງອື່ນຂອງທ່ານ, ເຊິ່ງນັບວ່າກນກັບການຕັ້ງຄ່າຂອງອຸປະກອນສື່ສານຫຼືຄວາມຫມັ້ນຄົງຂອງການເຊື່ອມຕໍ່. FBS ຈະບໍ່ຮັບຜິດຊອບສໍາລັບອຸປະຕິເຫດແລະການປະຕິເສດຂອງລະບົບການສື່ສານ, ເຊິ່ງນັບວ່າກນກັບການບົດເປີດແລະລໍຖ້າຂອງຂໍ້ມູນໃນຂະນະທີ່ເທຣດຜ່ານອິນເຕີເນັດ. FBS ໃຊ້ລະບົບການຈອງແລະວິທີການອື່ນໆເພື່ອຕໍ່ຕ້ານໃຫ້ສາມາດຫຼຸດຜ່ອນ

ການຢຸດຊຶ້ງກແລະເກີດບັນຫາຂອງລະບົບການຊື້ຂາຍໄດ້. FBS ຢູ່ໄດ້ສະຫນອງຄວາມສາມາດໃນການເທຣດໂດຍການນຳໃຊ້ຄ່າແນະນຳຜ່ານທາງໂທລະສັບ, ຖ້າຫາກວ່າລະບົບການຊື້ຂາຍແມ່ນບໍ່ສະດວກໃນການໃຫ້ບໍລິການ.

### ຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໃນເວັບໄຊທ໌

ຂໍ້ມູນຢູ່ໃນເວັບໄຊທ໌ອາດຈະມີການປ່ຽນແປງໄດ້ທຸກເວລາ, ໂດຍບໍ່ມີການແຈ້ງລ່ວງຫນ້າ. ຂໍ້ມູນທຸກໆຫມູ່ນ, ໃນເວັບໄຊທ໌, ມີຈຸດປະສົງເພື່ອໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອເທຣດເດີໃນການຕັດສິນໃຈທຸກໆຄັ້ງທີ່ທ່ານຕ້ອງການ. FBS ຈະເຮັດໃຫ້ການສະຫນອງຂໍ້ມູນທຸກໆຖືກຕ້ອງໃນເວັບໄຊທ໌ທຸກໆຄັ້ງ, ແຕ່ບໍ່ສາມາດຮັບປະກັນຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນຂ່າວສານແລະບໍ່ຮັບຜິດຊອບຕໍ່ການສູນເສຍຫຼືຄວາມເສຍຫາຍທຸກໆອາດຈະເປັນທາງກົງຫຼືທາງອ້ອມ, ທີ່ເກີດຂຶ້ນຈາກການນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນທີ່ຢູ່ໃນເວັບໄຊທ໌. ຫຼືບໍ່ສາມາດທີ່ຈະໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນຈາກເວັບໄຊທ໌ການຊື້ກຊື້ຫຼືຄວາມແຕກຕ່າງໃນການສົ່ງຫາຫຼືຮັບຄ່າແນະນຳຫຼືແຈ້ງການສົ່ງຜ່ານເວັບໄຊທ໌.

### ການແຜ່ກະຈາຍຂອງຂໍ້ມູນ

ເວັບໄຊທ໌ບໍ່ໄດ້ມີຈຸດປະສົງສໍາລັບການແຜ່ກະຈາຍຫຼືການນຳໃຊ້ຂອງບຸກຄົນໃດໜຶ່ງຫຼືຫນ່ວຍງານທີ່ມີສິດອໍານາດຫລືປະເທດທີ່ການແຜ່ກະຈາຍດັ່ງກ່າວຫຼືນຳໃຊ້ກົງກັນຂ້າມກັບກົດຫມາຍຫລືລະບົບການພາຍໃນປະເທດ. ການບໍລິການທຸກໆໜ້າທີ່ການລົງທຶນທີ່ໄດ້ກ່າວເຖິງໃນເວັບໄຊທ໌ນີ້ມີຢູ່ກັບບຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນປະເທດໃດໜຶ່ງບໍ່ສາມາດສະຫນອງການບໍລິການຫຼືການລົງທຶນດັ່ງກ່າວຈະກົງກັນຂ້າມກັບກົດຫມາຍພາຍໃນປະເທດຫລືລະບົບການ. ມັນເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຜູ້ມາເບິ່ງເວັບໄຊທ໌ນີ້ເພື່ອຄົ້ນຫາຂໍ້ກຳນົດແລະປະຕິບັດຕາມກົດຫມາຍທຸກໆຖືກນຫລືລະບົບການທີ່ພວກເຂົາມີຢູ່ແລ້ວ.

### ຄວາມສ່ຽງຂອງຕະຫຼາດແລະການເທຣດແບບໂຕ້ຕອບ

ແບບແຜນການເທຣດຂອງFBSອອນໄລນ໌ໄດ້ໃຫ້ໂອກາດຫຼາຍສໍາລັບການເຮັດທຸລະກຳແລະການຄວບຄຸມການປະຕິບັດຂອງກິດຈະກຳ. FBSຈະພະຍາຍາມເພື່ອຮັບປະກັນວ່າການເຮັດທຸລະກຳໄດ້ຮັບການປະຕິບັດຕາມການຮ້ອງຂໍລາຄາ, ແຕ່ການຄ້າອອນໄລນ໌, ບໍ່ຈະມີວິທີການທີ່ສະດວກສະບາຍແລະມີປະສິດທິພາບ, ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຫຼຸດລົງລະດັບຂອງຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບອັດຕາການແລກປ່ຽນເທຣດ. ຕັ້ງອັນໄຂທັງຫມົດໄດ້ຮັບການປະກອບລາຄາແລະການເຮັດທຸລະກຳຈະມີການປຶກສາຫາລືລາຍລະອຽດໃນຂໍ້ກຳນົດຂອງ"ສັນຍາລູກຄ້າ". ທ່ານສາມາດຊອກຫາຂໍ້ຕົກລົງຢູ່ໃນເວັບໄຊທ໌ຂອງພວກເຮົາໄດ້.